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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ χτυπάει πάντα 2 φορές
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

417.14 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ
χτυπάει πάντα 2 φορές φ

Αψυχολόγητη απόφαση .Ατοπη και αψυ
χολόγητη η επιλογή του υπουργείου Υγείας να μην 
προβείσε νέα παράταση της υπαλληλικής σχέσης για
τρών, που έχουν συμπληρώσει το 67ο έτος της ηλι
κίας τους και μπορούν να συνταξιοδοτηθούν. Η από
φαση βγάζει εκτός γιατρούς με μεγάλη εμπειρία και 
προσφορά στο ΕΣΥ, την ώρα που ακόμη η πανδημία 
δεν έχει τελειώσει και η υποστελέχωση είναι το υπ' 
αριθμόν ένα αγκάθι στα νοσοκομεία. Ενδεχομένως η 
πολιτική ηγεσία να πρέπει να επανεξετάσει το θέμα, 
διότι ακόμη και τώρα να ξεκινήσει τη διαδικασία για 
την προκήρυξη μόνιμων θέσεων, θα πρέπει να περά
σει τουλάχιστον ένα εξάμηνο για να καλυφτούν τα κε
νά. Υπάρχει αυτή η πολυτέλεια; Β.Κ.

Σε μεγάλη ανηφόρα. Νέο ιστορικό ρεκόρ, 
πάνω από 11%, αναμένεται να καταρρίψει ο πληθω
ρισμός του Μάίου, που ανακοινώνεται επισήμως από 
την ΕΛΣΤΑΤ στις 9 Ιουνίου. Οι πληροφορίες αναφέ
ρουν ότι από τα προκαταρκτικά στοιχεία της Eurostat 
για τον Εναρμονισμένο Δείκτη Τιμών Καταναλωτή, ο 
οποίος διαμορφώθηκε τον Μάιο στο 10,7% για την 
Ελλάδα, 2,6 ποσοστιαίες μονάδες πάνω από τον μέ
σο όρο της ευρωζώνης, η πρόβλεψη είναι ότι ο πλη
θωρισμός θα κάνει νέο άλμα. Το χτύπημα πλέον στα 
νοικοκυριά είναι ανελέητο. Β.Κ.

Σάρωσε η ΠΑΣΚ. Σάρωσε και στην ΠΟΕ- 
ΔΗΝ η ΠΑΣΚ. Στο εκλογοαπολογιστικό συνέδριο, που 
διοργανώθηκε πριν από λίγες μέρες, η ΠΑΣΚ έλαβε 
11 έδρες, η ΔΑΚΕ 9, η ΑΣΥ 6, το ΑΡΜΑ (ΣΥΡΙΖΑ) 3, η 
παράταξη «Αγώνας, Αντίσταση, Ανατροπή» 3, η ΑΝ- 
ΤΑΡΣΥΑ μία και η παράταξη «ΜΕΤΑ - ΛΑΕ» επίσης μία 
έδρα. Δεν τον κουνάει κανείς τον Μιχάλη Γιαννάκο 
από την προεδρία. Β.Κ.

Συνεννόηση. Με τον έναν ή τον άλλον τρόπο

η μία μετά την άλλη ισχυρές χώρες της δύσης και μέ
λη της συμμαχίας του ΝΑΤΟ παρέχουν τη στήριξή 
τους στην Ελλάδα και την κυβέρνηση απέναντι στην 
τουρκική αδιαλλαξία και προκλητικότητα. Η λογική λέ
ει ότι αντίστοιχη τακτική πρέπει να ακολουθούν και τα 
κόμματα της αντιπολίτευσης στην Ελλάδα.

Κάποτε, σε αντίστοιχη περίπτωση, με αφορμή τα 
περιστατικά στον Εβρο, συμφωνήθηκε και αποφασί- 
στηκε, με τη συγκρότηση διακομματικής επιτροπής, 
η εθνική συνεννόηση και συναίνεση σε ζητήματα εξω
τερικής πολιτικής, κυρίως με την Τουρκία. Ωστόσο, η 
συμφωνία δεν φαίνεται να τηρείται, ίσως και λόγω 
εκλογών... B.KAR

Επιστρεπτέα. Η επιστρεπτέα προκαταβολή, 
όπως ακριβώς προκύπτει από τον σχετικό όρο, δόθη
κε για να επιστραφεί. Οι ελπίδες επιχειρηματιών και 
επαγγελματιών και σε επίπεδο τοπικό ότι λόγω συγ- 
κυριών θα είναι τελικά μη επιστρεπτέα διαψεύστηκαν. 
Συνέπεια είναι να προκύπτουν γρίνιες και στις τάξεις 
δικαιούχων στον Βόλο και τη Μαγνησία ευρύτερα, 
ίσως δικαιολογημένα, καθώς η χρονική συγκυρία, 
κατά την οποία αποφασίστηκε η επιστροφή των πο
σών, δεν είναι η καλύτερη δυνατή. Ενδεικτικό της 
εξαιρετικά δύσκολης και κρίσιμης κατάστασης, στην 
οποία βρίσκονται επιχειρηματίες και επαγγελματίες, 
το γεγονός ότι το «κούρεμα» έως και 75% περνά σχε
δόν απαρατήρητο... B.KAR

Στενό... μαρκάρισμα. Συνάντηση με τον 
αναπληρωτή υπουργό Εσωτερικών Στέλιο Πέτσα είχε 
στη διάρκεια των επαφών του στην Αθήνα ο δήμαρ
χος Βόλου Αχιλλέας Μπέος.

Στο επίκεντρο της συζήτησης τέθηκε το έργο της 
ανάπλασης του Πολιτιστικού Αλσους «Ανδρέας Βαλα- 
χής». Πρόκειται για ένα έργο, στην παρουσίαση του 
οποίου συμμετείχε ο κ. Πέτσας, τον οποίο μάλιστα ο

δήμαρχος τίμησε προσφέροντάς του το ομοίωμα της 
Αργούς. Από εκείνη την παρουσίαση έως και σήμερα 
δεν πέρασαν παρά μόνο έξι μήνες και ήδη ο δήμαρ
χος άρχισε να πιέζει για την υλοποίηση του έργου, 
έχοντας τον αναπληρωτή υπουργό σε... στενό μαρ
κάρισμα για ένα ακόμη έργο της πόλης. Ε.Χ.

Διεκδίκηση. Δύσκολο να έχουν τύχη οι αγω
γές για τη ρήτρα αναπροσαρμογής. Οι περικοπές σε 
μισθούς, δώρα και επιδόματα, που έγιναν στο πλαί
σιο των μνημονίων, ακόμη και σήμερα παραμένουν 
σε ισχύ, παρά τις όποιες προσφυγές. Οι καταναλω
τές πάντως πρέπει να διεκδικήσουντο δίκιο τους και 
μάλιστα συλλογικά και οργανωμένα. Μόνο έτσι μπο
ρούν να γίνουν θαύματα. Κ.Μ.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΑΡ' ΟΛ ΑΥΤΑ ΕΝΙΣΧΥΘΗΚΑΝ
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 38 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

78.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡ' ΟΛΑ ΑΥΤΑ 
ΕΝΙΣΧΥΘΗΚΑΝ

Η
 συνέπεια λεγόμενό του και η έμπρακτη στήριξη των συναδέλφων 
του απέφεραν επανεκλογή στο γενικό συμβούλιο της ΠΟΕΔΗΝ 
αλλά και ως σύνεδρο της ΠΟΕΔΗΝ τον συνδικαλιστή της ΔΑΚΕ 
του «Αγίου Ανδρέα», Χρήστο Σουγλέρη. Γενικότερα η παράταξη βγή

κε ενισχυμένη, αυξάνοντας τις έδρες της από 7 σε 9. Επομένως έχουν 
κάθε λόγο να είναι ικανοποιημένοι ο κ. Σουγλέρης όπως και ο πρόε
δρος της ΔΑΚΕ νοσηλευτικών Ιδρυμάτων Χρήστος Παπαναστάσης και 
ο γραμματέας Γιώργος Μαθιόπουλος (φωτ.). Με τέτοια μέτωπα ανοιχτά 
στην υγεία και να ενισχύεται η κυβερνητική παράταξη, κάτι λέει. MAP. ΡΙΖ.
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1  Ο Διοικητής του Νοσοκομείου Σύρου, Μ. Zουλουφος
δίνει απαντήσεις

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1985.26
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Διοικητήδ του Νοσοκομείου Σύρου, Μ. ZouXoucpos δίνει απαντήσει για τη λειτουργία

“θα είναι δύσκολο καλόκαif
Νέα "κραυγή” αγωνίας από το Σωματείο Εργαζομένων για μετακινήσεις ιατρών σε άλλες υγειονομικές δομές

ZtIS nXciTSS TOU UndpXOVTOS

προσωπικού του Νοσοκο
μείου Σύρου αναμένεται 
να πέσει το Bdpos των 
περιστατικών από όλα 
τα νησιά των Κυκλάδων 
κατά τη θερινή περίοδο, 
oncos καθίσταται σαφέ$ 
από tis απαντήσει του 
Διοικητή, Μιχάλη Ζου- 
λουφού στην εφημερίδα, 
αφού το πρόβλημα Tns 
αποδυνάμωσή$ του, δεν 
έχει αντιμετωπισθεί.

Α
πό την πλευρά του, το Σωμα
τείο Εργαζομένων του Γενικού 
Νοσοκομείου Σύρου εκφράζει 
νέα “κραυγή" αγωνίαε, με αφορμή νέεε 

μετακινήσει ιατρών σε άλλεε υγειονο- 
μικέε δομέε με αποφάσειε κεντρικέε 
όπωε ms 2ns ΥΠΕ, τονίζονταε ncos δεν 
μπορεί να συνεχιστεί aums ο κύκλοε 
κινήσεων που υποβαθμίζει tis παρεχό- 
μενεε υπηρεσίεε του Νοσοκομείου npos 
tous Συριανούε και tous Κυκλαδίτεε.

Ειδικότερα, ο Διοικητήε του Νοσοκο
μείου Σύρου έδωσε απαντήσει στην 
“Κοινή Γνώμη" για τη λειτουργία ms 
δευτεροβάθμιαε νοσηλευτικήε δομήε 
τη θερινή περίοδο, οπότε και τα περι
στατικά που καλείται να καλύψει είναι 
ιδιαιτέραν αυξημένα και μάλιστα σε 
καθημερινή βάση.

Για μία ακόμη φορά εξήγησε παν το 
Νοσοκομείο θα ανταποκριθεί, την ίδια 
στιγμή που το Σωματείο επισημαίνει 
ξανά σε έντονο τόνο, παν, το μικρό 
αριθμητικά προσωπικό έχει ξεπεράσει 
tis αντοχέε του, γεγοvos που γεννά 
ανησυχία και για την αντιμετώπιση

των περιστατικών που προσέρχονται 
καθημερινά σε αυτό.

Πρέπει να υπενθυμιστεί παν το πρό
βλημα ms υποστελέχωσηε του Νοσοκο
μείου Σύρου έχει απασχολήσει έντονα 
όλον τον τελευταίο χρόνο, αφού το Σω
ματείο και η πρόεδρόε του, Κατερίνα 
Καλογεράκη επανειλημμέναν έχουν 
ζητήσει από tis τοπικέε Apx0s και tous 
βουλευτέε να σταθούν στο πλευρό tous 
και να βοηθήσουν στον προγραμματισμό 
ενόε ραντεβού για τη λειτουργία του, 
με τον Υπουργό Υγεία5, θάνο Πλεύ- 
ρη. Δυστυχαν, μέχρι στιγμήε αυτό το 
ραντεβού δεν έχει πραγματοποιηθεί, 
ασχέταν αν το θέμα Tns υποστελέχω- 
ons του Νοσοκομείου Σύρου έχει μπει 
στην ατζέντα ms υγείαε για τα νησιά.

σε αρμόδια Επιτροπή ms Βουλήε, στην 
οποία είχε μιλήσει ο Δήμαρχοε Σύρου - 
Ερμούποληε, Nikos Λειβαδάραε.

Μετακινήσει και νόσηση 
“παγώνουν” 
βιοπαθολιγικό 
εργαστήριο και αιμοδοσία

Ειδικότερα, προχθέε, το Σωματείο 
Εργαζομένων του Νοσοκομείου Σύρου 
προέβη σε καταγγελία npos τη Διοίκηση 
του Γενικού Νοσοκομείου Σύρου, τη 
Διοίκηση ms 2ns ΥΠΕ Πειραιώε και 
Αιγαίου, το Δήμο Σύρου - Ερμούπολη5, 
την Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου, tous 
βουλευτέ5 Κυκλάδων και την ΠΟΕΔΗΝ, 
σχετικά με νέεε αποφάσειε μετακινή

σεων που έχουν οδηγήσει σήμερα το 
Βιοπαθολογικό Εργαστήριο και την Αιμο
δοσία να έχει μείνει με 2 άτομα ιατρικό 
προσωπικό, που τυγχάνει μάλιστα να 
νοσούν με Covid -19 ταυτόχρονα.

“Με την παρούσα καταγγελία θέλου
με να αναδείξουμε την διαρκώε κλιμα
κούμενη υποβάθμιση του μεγαλύτερου 
Νοσοκομείου των Κυκλάδων και να 
εκφράσουμε την έντονη ανησυχία μαε 
για τη βιωσιμότητα του αφού εισπράτ
τουμε πλέον μια καθημερινή απαξίωση 
αφενόε γιατί δεν δόθηκε λύση με προ- 
σλήψειε μόνιμου προσωπικού όλων 
των κλάδων (πάγιο αίτημα όλων των 
κινητοποιήσεων μαε), αφετέρου γιατί 
βιώνουμε την καθημερινή εγκατάλειψη 
του, καθώε μετακινούνται γιατροί σε 
άλλεε νοσηλευτικέε μονάδεε, ακόμα και 
xcopis τη σύμφωνη γνώμη ms AioiKnons 
(μόνο με απόφαση ms ΔΥΠΕ)" αναφέ
ρει προλογικά το Σωματείο, εξηγώνταε 
ειδικότερα τα νέα προβλήματα που προ- 
έκυψαν αναφορικά με Αιμοδοσία και 
Βιοπαθολιγικό Εργαστήριο.

Πιο συγκεκριμένα, σημειώνει το Δ.Σ. 
του Σωματείου ncos, “μέχρι πριν από δυο 
μήνεε, στο Βιοπαθολογικό Εργαστήριο 
και στην Αιμοδοσία υπηρετούσαν 4 για
τροί: 2 μόνιμοι και 2 επικουρικοί. Μετά 
την μετακίνηση του ενόε μόνιμου με 
απόφαση του Διοικητή ms 2ns ΔΥΠΕ σε 
άλλο Νοσοκομείο και την μη παράταση 
ή αντικατάσταση pias επικουρικήε για
τρού, τα δυο αυτά κρίσιμα τμήματα για 
τη λειτουργία του Νοσοκομείου έμειναν 
μόνο με δυο γιατρούε”. Συμπληρώνουν 
δε ncos, “Από x0ss και οι δυο αυτοί για
τροί νοσούν μεΟΟνίϋ-19 και δε δόθηκε 
άμεση λύση, με αποτέλεσμα τα εργα
στήρια και η αιμοδοσία να παραμένουν 
ακάλυπτα από εργαστηριακού5 γιατρούε, 
πράγμα το οποίο αφενόε καθιστά επι
σφαλή την αντιμετώπιση των ασθενών 
που εξυπηρετούνται από το Νοσοκομείο 
μαε, αφετέρου καθιστά αδύνατη την 
αποδοχή διακομιδών από άλλα νησιά. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι στο πρόσφατο 
παρελθόν, πολλέε φορέε μετακινήθηκαν 
αιφνιδιαστικά (με «εντέλλεσθε») γιατροί 
του Νοσοκομείου μαε npos άλλεε Μο- 
νάδεε Υγεία$ (με απόφαση Διοικητή είτε 
του Νοσοκομείου ή ms ΔΥΠΕ) για να 
καλύψουν «έκτακτεε ανάγκεε»”.

Αποδυνάμωση 
καρδιολογικήε κλινικήε 
και μονάδαε εμφραγμάτων

Επιπλέον, το Σωματείο κάνει λόγο 
και για την ύπαρξη πλέον ενόε μόνον 
καρδιολόγου στο Νοσοκομείο Σύρου, 
αφού με άλλη απόφαση μετακινήθηκε 
ο δεύτεροε καρδιολόγοε σε άλλη υγει
ονομική δομή.

“Enions πολύ σοβαρή για τη λειτουρ
γία του Νοσοκομείου μαε θεωρούμε 
την αποδυνάμωση ms Καρδιολογικήε 
Κλινικήε και ms Mov06as Εμφραγμάτων 
αφού εγκρίθηκε η μετάθεση του ενό5 
καρδιολόγου σε άλλο Νοσοκομείο, με 
αποτέλεσμα ο μοναδικόε καρδιολόγο5 
που απέμεινε, να πρέπει να εφημερεύει 
καθημερινά για να καλύψει τα καρδιο
λογικά περιστατικά στα Επείγοντα, στην 
Καρδιολογική Κλινική, στη Μονάδα Εμ
φραγμάτων, στον προεγχειρητικό έλεγ
χο ασθενών και στα Τακτικά Εξωτερικά 
Ιατρεία" γνωστοποιεί σχετικά το Σωμα
τείο, υποστηρίζονταε παρακάτω πωε όλη 
αυτή η κατάσταση, παραπέμπει σε μία 
οργανωμένη προσπάθεια υποβάθμισηε 
του Γενικού Νοσοκομείου Σύρου.

“Να δοθεί λύση”
“Αν στα παραπάνω προσθέσουμε τα 

περιστατικά που έχουμε καταγγείλει στο 
πρόσφατο παρελθόν, όσο κι αν δε θέ
λουμε να το πιστέψουμε, η μόνη εξήγηση 
είναι ότι είναι σε εξέλιξη συντονισμένη 
προσπάθεια απαξίωσηε/υποβάθμισηε 
του ΓΝ Σύρου. Αναρωτιόμαστε δε, με
τά από όλεε αυτέε tis καταγγελίεε που 
έχουμε κάνει το τελευταίο διάστημα 
και τιs πανσυριανέε κινητοποιήσει, 
ποιεε ενέργειεε έχουν γίνει από τη 
μεριά των οργάνων ms Τοπικήε Αυ- 
τοδιοίκησηε (Περιφέρεια, Δήμο) αλλά 
και των Βουλευτών των Κυκλάδων για 
να αντιστραφεί η πορεία npos την κατα
στροφή του Κεντρικού Πυλώνα Υγείαε 
των Κυκλάδων, ενόε Νοσοκομείου που 
στο παρελθόν θεωρούνταν cus ένα από 
τα καλύτερα Νομαρχιακά Νοσοκομεία 
ms xcbpas;” προσθέτει το Σωματείο, 
καλώνταε τέλοε κάθε ενδιαφερόμενο 
πλευρά να στηρίξει τον αγώνα του.

“Καλούμεtis Διοικήσει του Νοσοκο
μείου και Tns ΔΥΠΕ, tous αιρετού5 ms 
Τοπική5 Αυτοδιοίκησηε α' και β’ βαθμού 
αλλά και tous Βουλευτέε του Νομού 
να σκύψουν επιτέλου5 πάνω από το 
πρόβλημα και να δώσουν μόνιμη λύση!".

Απαντήσει Διοικητή,
Μ. Ζουλουφού

• Γίνεται λόγοε για συνεχιζόμενη 
υποβάθμιση του Νοσοκομείου 
Σύρου. Ιεκίνησε εηισήμωε η 
καλοκαιρινή περίοδοε και η με
γαλύτερη υγειονομική δομή τηε 
πρωτεύουσαε των Κυκλάδων κα
λείται να καλύψει τα περιστατικά 
ενόε ολόκληρου νομού. Ποια είναι 
η κατάσταση σήμερα με αφορμή 
την καταγγελία του Σωματείου; 
“Η αφορμή για την έκδοση aums ms 

ανακοίνωσηε έρχεται μετά την νόσηση
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1  Ο Διοικητής του Νοσοκομείου Σύρου, Μ. Zουλουφος δίνει απαντήσεις
Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ

ΚΥΚΛΑΔΩΝ
Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-06-2022

rou, τη θερινή περίοδο με φόντο το σοβαρό πρόβλημα Tns αποδυνάμωσα σε προσωπικό

η αλλά θα ανταποκριθούμε”

ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΟ ΤΜΗΜ/

από κορωνοϊό ίων δύο ιατρών βιοπα- 
θολόγων του Νοσοκομείου pas και την 
έγκριση μειάθεσηε ενόε καρδιολόγου 
ίου Νοσοκομείου Σύρου από to Υπ. Υγεί- 
as για νοσηλευτική δομή tns Αθήναε. 
Σε αυτήν την μετακίνηση εμείε είχαμε 
εκφραστεί αρνητικά.

Διαχωρίζω το σκέλοε tns voonons 
των ιατρών καθώε είναι κάτι προσωρι
νό. Γ ια να επιλυθεί το ζήτημα αιτηθήκαμε 
ήδη μετακίνηση ιατρού από άλλη μονάδα 
ms Αθήναε ή των νησιών και τώρα επί- 
ons βγάλαμε εντολή μετακίνησηε ιατρού 
βιοπαθολόγου από τη Νάξο.

Οι ενέργειεε από πλευράε Διοίκησηε 
του Νοσοκομείου έχουν γίνει acpsvos 
για τιs θέσειε των δύο ιατρών μέχρι 
να επιστρέφουν. Εδώ να θυμίσω ncos 
μετά από 5 πμέρεε voonons με μάσκα 
μπορούν να επιστρέφουν. Εξυπακούεται 
ότι είναι εμβολιασμένοι.

Άρα συζητάμε για μία ολιγοήμερη 
δυσλειτουργία του εργαστηριακού Τμή- 
pams εξαιτίαε voonons.

Os Διοίκηση λοιπόν έχουμε ήδη ζη
τήσει tis μετακινήσει από δομή tns 
A00vas και tns Νάξου.''.

• Το κύριο πρόβλημα είναι η σοβαρή 
υποστελέχωση του Νοσοκομείου 
Σύρου. Πώς διαχειρίζεστε αυτήν 
την κατάσταση; Το Σωματείο επα- 
νειλημμένως έχει εκψράσει την 
τεράστια αγωνία του.
"Το κύριο ζήτημα των ετών 2020 - 

2025 είναι οι αποχωρήσει των παλαι
ών ιατρών που ήρθαν προ 30-35 ετών 
στο Νοσοκομείο και σταδιακά έχουν 
αρχίσει και αφυπηρετούν.

Ήδη για tous ιατρούε που έχουν απο
χωρήσει έχουν υπάρξει αναπληρώσει. 
Δηλαδή και για τον κ. Ζόρπα που είχε 
φύγει καλύφθηκε η θέση, όμωε δεν είχε

εμβολιαστεί ο νέσε mtpos και μπήκε 
σε αναστολή. Ενέργειεε γίνονται αλλά 
υπάρχουν κι άλλα δεδομένα δυστυχώε... 
Από το Νοσοκομείο Σύρου έχουν γίνει 
όλες οι ενέργειεε για να καλυφθούν 
Θέσεΐ5 ιατρών που βγαίνουν σε σύνταξη. 
Oncos για παράδειγμα είναι ο καρδιο- 
λόγοε που είχαμε ζητήσει πέρυσι τον 
Απρίλιο με απόφαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου.Όλα αυτά τα είχε τα στοιχεία 
και ο Δήμαρχοε όταν πήγε στην Επιτροπή 
Υγείαε tns Βουλήε.

Qs Διοίκηση και cos Διοικητική Υπη
ρεσία σε ό,τι αφορά την προσέλκυση 
προσωπικού έχουμε κάνει όλεε tis δι
αδικασία για να ζητήσουμε tis Θέσεΐ5 
που μένουν κενέε. Αυτή την περίοδο 
είμαστε σε στάδιο υπολογισμού των 
απαιτούμενων δαπανών που θα χρει

αστούμε για να ζητήσουμε και επιπλέον 
επικουρικό προσωπικό (νοσηλευτικό, 
διοικητικό και ιατρικό)”.

• Είχατε εκκρεμότητα και στην κά
λυψη τns θέσης του Διευθυντή 
τns ΜΑΦ, όπως και στη θέση ψυ- 
χιάτρου.Έχετε κάποιο αποτέλεσμα 
σήμερα;
'Έτρεξε η διαδικασία πλήρωσηε tns 

θέσηε του Διευθυντή tns ΜΑΦ, βρέθηκε 
και υπηρετεί ήδη στο Νοσοκομείο pas. 
Enions ολοκληρώθηκε η κρίση ψυχιά
τρου, από την οποία διαδικασία όμωε 
δεν υπήρξε κανείε που να αποδεχθεί τη 
Σύρο γιατί διορίστηκαν όλοι σε άλλεε 
θέσειε σε δομέε ms A00vas”.

• Η ΜΑΦ σήμερα λειτουργεί ή όχι;
“0 επιχειρησιακ05 σχεδιασμ05 pas 

μέχρι τώρα είναι ότι η ΜΑΦ είναι σε 
λειτουργία για τα πιθανά περιστατικά 
που θα χρεωθούν από tis νοσηλεία

Covid - 19, αλλά οποτεδήποτε χρειαστεί 
έχει νοσηλεύσει και περιστατικά άλλων 
κατηγοριών παθήσεων”.

• Παρατηρείται το γεγονός πως αρ- 
νούνται ιατροί να υπηρετήσουν στα 
νησιά. Σας προβληματίζει αυτή η 
κατάσταση; Ποια είναι η θέση σαε;
“Αναφορικά με αυτό υπάρχει μεγάλοε 

προβληματισμόε. Και θα πρέπει κεντρικά 
να tous προβληματίσει και το θέμα tns 
παροχήε κινήτρων όπωε άλλωστε εδώ 
και πολλά χρόνια είναι ένα θέμα που 
επισημαίνεται από πολλούε.

Παρόλα αυτά, επαναλαμβάνω ncos 
εμείε έχουμε ζητήσει θέσειε. Σήμερα 
με νεότερο έγγραφό μου npos τη 2η 
ΥΠΕ και το Υπουργείο Υγείαε και σε 
συνέχεια όλων αυτών, ζητώ την άμε
ση και επείγουσα προκήρυξη κάποιων 
θέσεων (καρδιολόγου, ενδοκρινολό
γου κ.α.) ώστε να προχωρήσουμε και 
παρακάτω.”.

• Αναφορικά με τη λειτουργία τns 
Covid-19 κλινικήε στο Νοσο
κομείο Σύρου ποια κατεύθυνση 
ακολουθείτε σήμερα, δεδομένης 
της έναρξης και της θερινής σεζόν; 
"Από τα τέλη Σεπτεμβρίου του 2021

μέχρι και σήμερα λειτουργούν με το 
όριο των 12 κλινών. Δεν το έχουμε 
ξεπεράσει αυτό το όριο, με εξαίρεση το 
διάστημα από Φεβρουάριο και μετά που 
“ζορίστηκε” πολύ το Τμήμα γιατί υπήρχε 
μεγάλη έξαρση σε ανάγκη νοσηλειών 
και υποδοχήε κρουσμάτων. Τον Μάιο 
ζορίστηκε αρκετά το Τμήμα με πολλέε 
νοσηλεία κυρίωε από τη Σύρο, αλλά 
σήμερα έχει επέλθει μία "ηρεμία”. Σή
μερα νοσηλεύουμε πέντε άτομα και όλοι 
είναι σε πολύ καλή κατάσταση”.

• Δεδομένων όλων των δυσκολιών 
και προβλημάτων που καλείται το 
Νοσοκομείο Σύρου να αντιμετω
πίσει και καθώς είναι σαφές πως 
είναι αποδυναμωμένο σε ανθρώπι
νο δυναμικό, εκτιμάτε ότι θα μπο
ρέσει να καλύψει τις ανάγκες της 
θερινής περιόδου;
“θα είναι ένα δύσκολο καλοκαίρι από 

πολλέε απόψειε. Το ζήτημα είναι ότι κάθε 
φορά, το προσωπικό δίνει τον καλύτερό 
του εαυτό. Από όπου κι αν υπηρετεί, από 
όλες tis θέσειε. Καλούμαστε ω$ Νοσο
κομείο και cos νησί να αναλάβουμε για 
ένα καλοκαίρι ακόμη το βάροε όλων των 
Κυκλάδων. Πιστεύω ότι θα μπορέσουμε 
να το αναλάβουμε με όλες as δυσκολία 
και με όλον τον εργασιακό φόρτο που 
θα προκύψει.

Είμαστε έτοιμοι από πλευράε υλικών, 
από πλευράε εξοπλισμού κλπ ώστε να 
αντιμετωπίσουμε την κατάσταση. Λέω 
ξανά και εκφράζω για άλλη μία φορά 
το σεβασμό μου στο προσωπικό που 
όλον αυτόν τον καιρό έχει δώσει τον 
καλύτερό του εαυτό στην αντιμετώπιση 
αφενόε tns πανδημίαε και αφετέρου 
όλων των δύσκολων καταστάσεων που 
καθημερινά βιώνουμε".
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1  Παν. Εγγλέζος: Δεν θα επιτρέψουμε να γίνει Κέντρο
Υγείας το νοσοκομείο Ρόδου

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

144.66 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παν. Εγγλέζος:
Δεν θα επιτρέψουμε 
να γίνει Κέντρο Υγείας 
το νοσοκομείο Ρόδου

«Δεν θα επιτρέψουμε το νοσοκομείο 
της Ρόδου να μετατραπεί σε Κέντρο 
Υγείας. Συγκαλέσαμε σύσκεψη με 
στόχο τη στελέχωση του ΓΝΡ με 
γιατρούς και νοσηλευτές. Η υπό
θεση αυτή μας αφορά όλους».
Αυτό δήλωσε στον "Sky Rodos" ο 
πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου κ. 
Παναγιώτης Εγγλέζος.
«Έχουμε παράπονα από τους εργα
ζομένους που πηγαίνουν στο ΓΝΡ 
και δεν βρίσκουν γιατρούς και νο
σηλευτές. Επίσης δεν μπορούν να 
κλείσουν ραντεβού για τις εξετάσεις 
τους», δήλωσε ο κ. Εγγλέζος. 
«Πρέπει ο καθένας να αναλάβει τις 
ευθύνες του. Δεν μπορεί ο κόσμος 
να φοβάται να πάει στο ΓΝΡ γιατί 
δεν βρίσκει γιατρούς. Δεν μπορεί 
μια νοσοκόμα να εξυπηρετεί έξι και 
επτά θαλάμους», δήλωσε ο κ. Εγ
γλέζος.
Μετά την πρόσκληση και την διεξα
γωγή της σύσκεψης είπε ο κ. Εγγλέ
ζος. κανείς δεν θα έχει ουδεμία δι
καιολογία να πει ότι δεν γνώριζε το 
πρόβλημα.
«Μετά την πρόσκληση δεν θα υπάρ
χει δικαιολογία ότι κανείς δεν ξέρει 
για τα προβλήματα. Όποιος έχει 
θέση ευθύνης έχει κληθεί. Είναι όλοι 
οι φορείς και οι εκπρόσωποι των 
κομμάτων. Είναι η τελευταία μας ευ
καιρία να αναδείξουμε το πρόβλημα 
και να απαιτήσουμε λύσεις. Δεν 
μπορεί το νοσοκομείο μας να είναι 
σε αυτή την κατάσταση. Εμείς εδώ 
μόνο μια επιλογή έχουμε: το νοσο
κομείο. Δεν μπορούμε να πηγαί
νουμε σε ιδιωτικές κλινικές. Πρέπει 
να παρθούν σημαντικές αποφάσεις 
και το ΓΝΡ να λειτουργεί κανονικά», 
δήλωσε ο πρόεδρος του Εργατικού 
Κέντρου και πρόσθεσε ότι όσα γί
νονται στόχο έχουν να στραφεί ο κό
σμος στην ιδιωτική υγεία.
«Το θέμα μας αφορά όλους. Δεν 
έχουμε άλλη επιλογή από το παλέ
ψουμε και να το αντιμετωπίσουμε», 
τόνισε ο πρόεδρος του ΕΚΡ

• Γ
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1  Οργή στη Σύρο. Το νοσοκομείο έγινε... κέντρο υγείαε
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

142.4 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οργή στη Σύρο. Το νοσοκομείο έγινε... κέντρο υγείαε
ΕΝΑ ΒΗΜΑ πριν από τη λειτουργική κατάρρευση 
βρίσκεται το mo κεντρικό νοσοκομείο των Κυκλά
δων! Εδώ και τρία 24ωρα στο Γενικό Νοσοκομείο 
Σύρου έχουν καταργηθεί όλα τα χειρουργεία, ενώ 
είναι ορατός ο κίνδυνος στο τέλος Ιουνίου το ίδρυ
μα να μείνει χωρίς Καρδιολογική Κλινική.

Η κατάσταση στο νοσοκομείο, το οποίο έχει. 
μετατραπεί de facto σε κέντρο υγείας εξαιύας της 
υποστελέχωσης, έχει προκαλέσει την οργισμέ
νη αντίδραση των κατοίκων αλλά και των τοπι
κών Αρχών, που βλέπουν ότι με την έναρξη της

τουρισυκής σεζόν βρίσκονται χωρίς νοσηλευυκή 
κάλυψη.

Από την περασμένη Τρίτη οι δύο εναπομεί- 
ναντες εργαστηριακοί γιατροί απουσιάζουν από 
το νοσοκομείο για λόγους υγείας και, καθώς δεν 
έχουν αναπληρωθεί μέχρι σηγμής, η αιμοδοσία 
δεν μπορεί να λειτουργήσει. Αποτέλεσμα είναι να 
έχουν αναβληθεί όλα τα χειρουργεία, ενώ δεν δι- 
αφαίνεται λύση στον ορίζοντα ως την επιστροφή 
των συγκεκριμένων γιατρών.

Την ίδια ώρα, το Καρδιολογικό Τμήμα απομέ

νει με έναν μόνο γιατρό από τους τρεις που προ- 
βλέπονται, αλλά και αυτός θα συνταξιοδοτηθεΐ σας 
30 Ιουνίου, κάυ το οποίο συνεπάγεται και το «λου- 
κέτο» στην Καρδιολογική Κλινική και τη Μονάδα 
Εμφραγμάτων!

Για τις εικόνες ντροπής και την εγκατάλειψη 
του νοσοκομείου οι εργαζόμενοι πραγματοποί
ησαν συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο προαύλιο 
του νοσοκομείου, στην οποία συμμετείχαν πολί
τες του νησιού αλλά και στελέχη της Τοπικής Αυ
τοδιοίκησης.
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1  Το «Καραμανδάνειο» βάζει λουκέτο στις εφημερίες
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

325.81 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το «Καραμανδάνειο» βάζει λουκέτο στις εφημερίες
►Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

ΕΚΛΕΙΣΕ ΛΟΓΩ της αδιαφορίας της κυβέρ
νησης για την έλλειψη αναισθησιολόγων η 
εφημερία του νοσοκομείου Παίδων Πατρών 
«Καραμανδάνειο». Η αδιέξοδη κατάσταση στο 
μοναδικό παιδιατρικό νοσοκομείο της Δυτικής 
Ελλάδας ήταν γνωστή, αλλά αφέθηκε ανεπίλυ
τη με αποτέλεσμα το διοικητικό συμβούλιο του 
«Καραμανδάνειου» να ενημερώσει στην εκπνοή 
του Μαΐου με σχετική ανακοίνωση ότι «το νοσο
κομείο δεν δύναται πλέον να εφημερεύει, λόγω 
έλλειψης αναισθησιολόγων, για οποιοδήποτε 
περιστατικό, καθώς κρίνεται επικίνδυνο για την 
υγεία των παιδιών-ασθενών όλης της γεωγρα
φικής περιοχής που αυτό καλύπτει».

Η κοινωνία των Πατρών είναι ανάστατη. Ο 
Δήμος Πατρέων διοργανώνει αύριο κινητο
ποίηση στις 19.30 στην πλατεία Γεωργίου και 
η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Αχαΐας (ΕΙΝΑ) 
καλεί τους πολίτες να συμμετάσχουν στο συλ

λαλητήριο. «Το “Καραμανδάνειο” ανήκει στα 
παιδιά. Χρέος μας είναι η υπεράσπισή του», το
νίζει μιλώντας στην «Εφ.Συν.» ο πρόεδρος της 
ΕΙΝΑ Δημήτρης Ζιαζιάς.

Η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας, μας λέει, 
«υποσχέθηκε αυτό που θα έπρεπε να έχει γίνει 
εδώ και ένα χρόνο. Την προκήρυξη δηλαδή των 
κενών θέσεων παιδο-αναισθησιολόγων ώστε 
να δοθεί μόνιμη και οριστική λύση στο αδιέξοδο. 
Διατηρούμε πολλές επιφυλάξεις για τις υποσχέ
σεις της αναπληρώτριας υπουργού. Γιατί έπρεπε 
να φτάσει ο κόμπος στο χτένι;». Ηδη, εξηγεί, με 
αποκλειστική ευθύνη του υπουργείου και της 
6ης ΥΠΕ έχει δημιουργηθεί μια εικόνα διάλυσης, 
εγκατάλειψης και επισφάλειας, απωθητική για 
την προσέλευση νέων γιατρών.

Αναισθησιολόγοι έχουν παραιτηθεί λόγω 
των εξαντλητικών ρυθμών εργασίας και των 
τεράστιων ευθυνών που μετακυλίονται στις 
πλάτες τους εξαιτίας των κυβερνητικών και δι
οικητικών χειρισμών, τονίζει και εκτιμά ότι όταν

προκηρυχτούν οι θέσεις, αν δεν υπάρξει αλλα
γή ρότας από την κυβέρνηση, δεν θα εκδηλω
θεί το ίδιο ενδιαφέρον με αυτό της τελευταίας 
προκήρυξης του 2018. Τότε, για μία μόνο θέση 
εξέφρασαν ενδιαφέρον 16 παιδο-αναισθησι- 
ολόγοι.

«Παρά τις υποσχέσεις, το αδιέξοδο παραμέ
νει», λέει ο κ. Ζιαζιάς. Η Ελληνική Παιδο-Αναι- 
σθησιολογική Εταιρεία ορίζει τα ελάχιστα όρια 
ασφαλείας και τις προϋποθέσεις για τη λειτουρ
γία των ηαιδο-αναισθησιολογικών τμημάτων. 
Με βάση αυτά και υπό τις παρούσες συνθήκες 
είναι επισφαλής η λειτουργία του Αναισθησιο- 
λογικού Τμήματος και κατ’ επέκταση η διενέρ
γεια χειρουργικών επεμβάσεων.

«Δεν γίνεται να λειτουργεί όπως όπως και 
όχι όπως πρέπει. Δεν γίνεται ένα τμήμα να βα
σίζεται σε γιατρούς ενηλίκων μετακινημένους, 
χωρίς ειδική εμπειρία και εξειδίκευση στα παι
διά. Δεν γίνεται να λειτουργεί σε συνθήκες πο
λεμικής εκστρατείας. Δεν γίνεται ένα ολόκληρο

νοσοκομείο, όλες οι κλινικές να λειτουργούν 
χωρίς οργανωμένο Παιδο-Αναισθησιολογικό 
Τμήμα», προσθέτει. Η αποκλειστική ευθύνη για 
την κατάσταση, καταλήγει, «βαραίνει προσωπι
κά τον διοικητή της 6ης ΥΠΕ Γιάννη Καρβέλη, 
τον υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη και την ανα- 
πληρώτρια υπουργό Υγείας Μίνα Γκάγκα. Οχι 
τους γιατρούς, που στοχοποιούνται τις τελευταί
ες μέρες με προκλητικό τρόπο από τους ίδιους 
που δημιούργησαν το πρόβλημα», διευκρινίζει.

«Κάθε μέρα που περνά και δεν δίνεται λύση 
είναι μια χαμένη μέρα. Δεν μπορούμε να περιμέ
νουμε με σταυρωμένα τα χέρια. Δεν επιτρέπου
με σε κανέναν να παίζει με την υγεία και τη ζωή 
των παιδιών», επισημαίνει ο πρόεδρος της ΕΙΝΑ. 
Η Ενωση ζητά την κατεπείγουσα στελέχωση με 
τέσσερις μόνιμους παιδο-αναισθησιολόγους, 
κάλυψη όλων των οργανικών κενών του νο
σοκομείου, την άμεση στήριξή του με μόνιμο 
προσωπικό, υλικοτεχνική-κτιριακή υποδομή και 
επείγουσα κρατική οικονομική ενίσχυση.
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1  Χωρίς χειρουργεία τo Νοσοκομείο Σύρου
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

285.35 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Χωρίς χειρουργεία to Νοσοκομείο Σύρου

*
Οι εργαζόμενοι 
πραγματοποίησαν 
χθες διαμαρτυρία 
στην είσοδο 
του ιδρύματος, 
καταγγέλλοντας 
την υποβάθμισή του 
σε Κέντρο Υγείας

ΧΩΡΙΣ ΤΗ ΔΙΕΧΑΓΩΓΗ χειρουρ
γείων για τέταρτη συνεχόμενη μέ
ρα λειτουργεί το Γενικό Νοσοκομείο 
Σύρου, λόγω έλλειψης προσωπι
κού, με αποτέλεσμα, εν μέσω τουρι
στικής σεζόν, το μοναδικό δευτερο
βάθμιο νοσοκομείο των Κυκλάδων 
να υποβαθμίζεται σε πρωτοβάθμια 
μονάδα υγείας. Οπως καταγγέλ
λουν οι υγειονομικοί εργαζόμενοι, 
το νοσοκομείο αδυνατεί πλέον 
να καλύψει βασικές ανάγκες των 
κατοίκων και των επισκεπτών του 
νησιού. Από την Τρίτη (31/5) δεν 
μπορεί να λειτουργήσει η αιμοδο
σία με αποτέλεσμα την αδυναμία 
λειτουργίας των χειρουργείων, 
αφού οι δύο εναπομείναντες εργα
στηριακοί γιατροί του νοσοκομείου

απουσιάζουν για λόγους υγείας και 
δεν έχουν αναπληρωθεί.

Η κλιμακούμενη υποβάθμισή 
του νοσοκομείου διαφαίνεται και 
από την υποστελέχωση του καρ
διολογικού τμήματος που παρα
μένει με έναν μόνο γιατρό -ενώ 
προβλέπονται τρεις-, ο οποίος μά
λιστα συνταξιοδοτείται στο τέλος 
του μήνα, με αποτέλεσμα να οδη
γηθούν σύντομα σε λουκέτο τόσο 
η καρδιολογική κλινική όσο και η 
μονάδα εμφραγμάτων. Σύντομα 
συνταξιοδοτούνται και ο μοναδι
κός διευθυντής της χειρουργικής 
κλινικής όπως και ένας διευθυντής 
της γυναικολογικής-μαιευτικής.

Οι εργαζόμενοι, που πραγμα
τοποίησαν χθες διαμαρτυρία στην

είσοδο του ιδρύματος, καταγγέλ
λοντας την υποβάθμισή του νοσο
κομείου σε Κέντρο Υγείας, απαι
τούν τη στήριξη του υπουργείου 
Υγείας και της διοίκησης της 2ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας. «Ανα
ρωτιόμαστε πώς θα καλυφθούν οι 
αυξημένες υγειονομικές ανάγκες 
των Κυκλάδων κατά τη διάρκεια 
της θερινής περιόδου με την κορύ
φωση της τουριστικής κίνησης και 
εκατομμύρια επισκέπτες; Ακόμη και 
αν βρεθεί τώρα μια πυροσβεστική 
λύση, είναι μαθηματικά βέβαιο ότι 
το φαινόμενο θα επαναληφθεί σύ
ντομα και κατ' επανάληψη εάν δεν 
γίνουν άμεσα προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού που θα καλύψουν τα 
κενά», υπογραμμίζει η πρόεδρος

του σωματείου των εργαζομένων 
του Γ.Ν. Σύρου, Κατερίνα Καλογε- 
ράκη.

Υγειονομικά «ανοχύρωτο» χαρα
κτηρίζει το νοσοκομείο της Σύρου 
και η ΠΟΕΔΗΝ, που καταγγέλλει 
την προχειρότητα και την έλλειψη 
ετοιμότητας των υγειονομικών μο
νάδων των νησιών για ακόμη ένα 
καλοκαίρι: «Το νοσοκομείο της Σύ
ρου, νοσοκομείο αναφοράς όλων 
των Κυκλάδων που βουλιάζουν 
από κόσμο, είναι αδύνατον να λει
τουργήσει με ασφάλεια. Στο νησί 
λειτουργεί πτητική βάση του ΕΚΑΒ. 
Αλλο ένα καλοκαίρι χωρίς επιχει
ρησιακό σχέδιο ασφαλούς λειτουρ
γίας των υγειονομικών μονάδων 
των νησιών». Ε.Π.
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1  Ύποπτο κρούσμα ευλογιάς πιθήκων στη
Θεσσαλονίκη

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

73.05 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ύποπτο κρούσμα 
ourtoyias πιθήκων 
στη Θεσσαλονίκη

Συναγερμός χθες στη Θεσσαλονί
κη με εισαγόμενο ύποπτο κρούσμα 
της ευλογιάς των πιθήκων. Πρόκειται 
για θίχρονο Μαροκινό που έφτασε 
μέσω Κωνσταντινούπολης και διαπί
στωσε ότι είχε φουσκάλες σε όλο του 
το σώμα. Προσήλθε στα επείγοντα 
του Νοσοκομείου Παπαγεωργίου και 
εξετάστηκε από γιατρούς, οι οποίοι 
αφού του πήραν δείγμα, το οποίο 
έστειλαν για εξέταση στο εργαστήριο 
του ΑΠΘ. τον έθεσαν σε απομόνωση 
τουλάχιστον μέχρι αύριο, οπότε θα 
βγουντα αποτελέσματα των εξετά
σεων. ενώ για το περιστατικό ενημε
ρώθηκε και ο ΕΟΔΥ.

Κατερίνα Παπακωστοπούλου
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1  Παιδιατρικό νοσοκομείο Πάτρας Κλείνει λόγω
έλλειψης αναισθησιολόγων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

956.17 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παιδιατρικό νοσοκομείο Πάτρας

Κλείνει λόγω έλλειψης 
αναισθησιολόγων
σελίδα 15
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1  Παιδιατρικό νοσοκομείο Πάτρας Κλείνει λόγω έλλειψης
αναισθησιολόγων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-06-2022

Επ
ιτε

λι
κή

 εγ
κα

τά
λε

ιψ
η

«Κλειστόν» το Καραμανδάνειο 
Νοσοκομείο Παίδων στην Πάτρα

Οι βουλευτές του 
ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Σία 

Αναγνωστοπούλου 
και Κώστας 

Μάρκου 
καταγγέλλουν 

την 6η ΥΠΕ, 
το υπουργείο Υγείας 

και συνολικά 
την κυβέρνηση 

για την παραμέληση 
του παιδιατρικού 

νοσοκομείου 
Καραμανδάνειου, 

που αποψιλώνεται 
από προσωπικό

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε κίνδυνο βρίσκεται η λειτουργία του 
Καραμανδάνειου Νοσοκομείου Παί
δων στην Πάτρα, το οποίο είναι το μο
ναδικό δημόσιο παιδιατρικό νοσοκο
μείο εκτός Αττικής.

Στις 31 Μαΐου σταμάτησαν οι εφημερίες και 
τα χειρουργεία στο Καραμανδάνειο, καθώς 
υπάρχει έλλειψη αναισθησιολόγων για οποιο- 
δήποτε περιστατικό, με αποτέλεσμα να κρίνεται 
επικίνδυνο για την υγεία των παιδιών ασθενών 
της γεωγραφικής περιοχής που αυτό καλύπτει.

Μάλιστα, η Συντονιστική Επιτροπή Εργα
ζομένων του νοσοκομείου προχώρησε σε μή
νυση κατά παντός υπευθύνου για την αναστο
λή χειρουργείων. Επίσης, καλεί στη συγκέ
ντρωση που έχει προγραμματιστεί σήμερα στις 
19:30, στην Πλατεία Γεωργίου. Εκεί καλεί και 
η Δημοτική Αρχή του Κώστα Πελετίδη, αλλά 
και η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Αχαΐας 
(ΕΙΝΑ). «Το Καραμανδάνειο ανήκει στα παι
διά. Χρέος μας η υπεράσπισή του» αναφέρει σε 
ανακοίνωσή της η ΕΙΝΑ.

ΣΥΡΙΖΑ Αχαΐας και'Ωρα Παιρών 
υπέρ του δημοσίου συστήματος Υγείας

Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ Αχαΐας Σία Ανα
γνωστοπούλου και Κώστας Μάρκου, σε ανα

κοίνωσή τους, καταγγέλλουν την 6η ΥΠΕ, την 
κυβέρνηση και το υπ. Υγείας, καθώς η παντε
λής παραμέληση των αναγκών του νοσοκο
μείου και η εμμονή για τη διάλυση του ΕΣΥ και 
την ιδιωτικοποίηση της Υγείας θέτουν σε κίν
δυνο ακόμα και τις ζωές των μικρών παιδιών. 
Μάλιστα, «ενώ η ανάγκη ενίσχυσης του Κα- 
ραμανδανείου με αναισθησιολόγους είναι επι
τακτική, ο αν. διοικητής του ΠΓΝΠ, υλοποιώ
ντας σχετική υπηρεσιακή οδηγία, εξέδωσε στις 
25 Μαΐου 2022 εντολή μετακίνησης ενός εξει- 
δικευμένου αναισθησιολόγου από το Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο Πατρών στο Γ. Ν. Πα
τριόν "Ο Άγιος Ανδρέας”. Με αυτή την ενέρ
γεια, το υπουργείο όχι μόνο απαξιώνει το 
ΠΓΝΠ αλλά δεν προσφέρει στο Καραμανδά- 
νειο την αναγκαία βοήθεια σε εξειδικευμένο ια
τρικό προσωπικό ούτε την ύστατη στιγμή» 
αναφέρουν. Προσθέτουν ότι ο λαός της Δυτι
κής Ελλάδος και η ελληνική κοινωνία δεν αξί
ζουν τέτοια αδιαφορία και αναλγησία απένα
ντι στην υγεία των παιδιών.

Παράλληλα, η δημοτική παράταξη Ώρα Πα
τρών υπογραμμίζει ότι τα ωράρια που πρέπει να 
ακολουθήσουν το ιατρικό και το νοσηλευτικό 
προσωπικό είναι εξοντωτικά, τέτοια που με μα
θηματική ακρίβεια θα οδηγήσουν σε κλείσιμο 
του νοσοκομείου. «Η παράταξή μας Ώρα Πα
τρών έχει ταχθεί υπέρ του δημοσίου συστήμα
τος Υγείας, ενός δημοσίου συστήματος Υγείας 
που θα εξυπηρετεί τις ανάγκες του πολίτη. Λέμε

όχι στην ιδιωτική Υγεία! Αυτοί που προσπαθούν 
να οδηγήσουν την Υγεία στους ιδιώτες να ξέ
ρουν ότι θα βρουν απέναντι όλη την κοινωνία» 
τονίζει χαρακτηριστικά και καλεί τον δήμαρχο 
Πατρέων Κ. Πελετίδη, ο οποίος είναι και πρόε
δρος του Καραμανδανείου, να συγκαλέσει έκτα
κτο Δημοτικό Συμβούλιο με θέμα συζήτησης το 
Καραμανδάνειο και έκδοση ομόφωνου ψηφί
σματος που θα αποτρέπει το κλείσιμο του παι
διατρικού νοσοκομείου.

Παρέμβαση Γκόγα κατόπιν εορτής
Με υποσχέσεις και όχι με λύσεις επιχείρησε η 

Μίνα Γκάγκα να κατευνάσει τις δικαιολογημέ
νες αντιδράσεις. Η αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας συμμετείχε σε τηλεδιάσκεψη με το Δ.Σ. 
του νοσοκομείου.

Δεσμεύτηκε ότι σύντομα θα γίνει προκήρυξη 
θέσεων διευθυντή και επιμελητή Α’ για το Αναι- 
σθησιολογικό Τμήμα του Καραμανδανείου και το 
επόμενο δίμηνο των δύο θέσεων Επιμελητή Β'.

Ωστόσο, μέχρι να γίνουν οι προκηρύξεις και 
να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες θα περάσουν 
αρκετοί μήνες. Το πρόβλημα θα μπορούσε να 
είχε λυθεί εάν η πολιτική ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας είχε εισακούσει την κραυγή αγωνία 
των υγειονομικών και των τοπικών φορέων. Αντ’ 
αυτού διάλεξε την πλευρά της αδιαφορίας, με 
αποτέλεσμα σήμερα να τρέχει να διορθώσει τα 
λάθη που η ίδια δημιούργησε.
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1  Να αρθεί η αναστολή εργασίας των υγειονομικών
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

181.95 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΥΡΩΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ 
ΟΜΑΔΑ ΚΚΕ

Να αρθεί η 
αναστολή εργασίας 
των υγειονομικών

Την άρση της αναστολής εργα
σίας των ανεμβολίαστων υγειονο
μικών ζητάει με νέα Ερώτησή της 
προς την Ευρωπαϊκή Επιτροπή η 
Ευρωκοινοβουλευτική Ομάδα του 
ΚΚΕ. Ο ευρωβουλευτής του Κόμ
ματος Κώστας Παπαδάκης στην 
Ερώτηση που υπέβαλε αναφέρει 
τα παρακάτω:

«Εδώ και μήνες χιλιάδες ανεμβο- 
λίαστοι υγειονομικοί παραμένουν ε
κτός εργασίας και ως εκ τούτου, χω
ρίς μισθό, ασφαλιστική κάλυψη και 
προσμέτρηση υπηρεσίας με απόφα
ση της ελληνικής κυβέρνησης και 
παρά τα επιβεβαιωμένα στοιχεία ότι 
η μετάδοση του κορονοϊού γίνεται 
και από τους πλήρως εμβολιασμέ
νους. Ο αναγκαίος και σε κάθε πε
ρίπτωση απαραίτητος για την προ
στασία από τον κορονοϊό εμβολια
σμός έχει μετατραπεί σε εργαλείο 
διαχωρισμού και διχασμού των ερ
γαζομένων, οδηγώντας στην ανερ
γία αναγκαίο προσωπικό για τη λει
τουργία των νοσοκομείων. Είναι μά
λιστα χαρακτηριστικό ότι το απαρά
δεκτο αυτό μέτρο διατηρείται ενώ 
τα νοσοκομεία καθημερινά "στενά
ζουν" από τις τεράστιες ελλείψεις 
σε προσωπικό σε όλες τις δημόσι
ες μονάδες Υγείας στη χώρα, με 
πρόσφατα παραδείγματα τόσο το 
"Καραμανδάνειο" Παιδιατρικό Νο
σοκομείο στην Πάτρα που αναγκά
ζεται να σταματήσει τις εφημερίες 
λόγω έλλειψης προσωπικού, όσο 
και το Νοσοκομείο "Τίαπανικολάου" 
στη Θεσσαλονίκη που η ΩΡΛ κλινι
κή του μένει με έναν ειδικό ιατρό.

Η διατήρηση του μέτρου της α
ναστολής εργασίας αντί για επιστη
μονικά υγειονομικά πρωτόκολλα και 
ενώ η κυβέρνηση ενόψει της τουρι
στικής περιόδου κηρύσσει το "τέ
λος της πανδημίας" συνηγορεί στο 
ότι αποτελεί μέρος της διαχρονι
κής πολιτικής υποβάθμισης των δη
μόσιων νοσοκομείων σε βάρος των 
ασθενών και των λαϊκών αναγκών 
προστασίας της υγείας, που αφή
νει κερδοφόρα πεδία επιχειρηματι
κής δράσης στην Υγεία. Αυτή είναι 
άλλωστε η πολιτική εμπορευματο- 
ποίησης της Υγείας που εφαρμό
ζουν όλες οι ελληνικές κυβερνή
σεις και η ΕΕ και προωθείται και 
με το "νέο ΕΣΥ".

Δεδομένου ότι η αρμόδια επίτρο
πος στην απάντησή της σε προη
γούμενη Ερώτηση της Ευρωκοινο- 
βουλευτικής Ομάδας του ΚΚΕ δή
λωσε ότι “δεν είναι ενήμερη" για την 
αναστολή εργασίας των υγειονομι
κών, πώς τοποθετείται η Ευρωπα
ϊκή Επιτροπή:

- Στο αίτημα άμεσης άρσης της 
αναστολής εργασίας των υγειονο
μικών με την πραγματοποίηση των 
αναγκαίων σε συχνότητα προληπτι
κών τεστ και με ουσιαστική προσω- 
ποποιημένη συζήτηση προκειμένου 
να εμβολιαστούν;

- Στο ότι η πολύμηνη εφαρμογή 
του απαράδεκτου αυτού μέτρου 
της αναστολής εργασίας στερεί α
ναγκαίο προσωπικό από τα δημόσια 
νοσοκομεία, θέτοντας εν αμφιβό- 
λω τη λειτουργία τους και ανοίγο- 
ντας διάπλατα τις πόρτες της κερ
δοφορίας στους επιχειρηματικούς ' 
ομίλους του χώρου της Υγείας;».
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1  Προσλήψεις τώρα για να μη διαλυθεί η ΩΡΛ Κλινική
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

72.69 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ»

Προσλήψεις τώρα
για να μη διαλυθεί η ΩΡΑ Κλινική

Κινητοποίηση με αίτημα την εδώ και τώρα κάλυψη όλων των 
οργανικών θέσεων με προσλήψεις μόνιμων ειδικών ιατρών με κα- 
τεπείγουσες διαδικασίες, απαίτησαν οι εργαζόμενοι του νοσοκο
μείου «Παπανικολάου» της Θεσσαλονίκης, με κινητοποίηση που 
πραγματοποίησαν χτες το μεσημέρι στην πύλη του νοσοκομείου.

Κατήγγειλαν την προωθούμενη διάλυση της ΩΡΑ κλινικής του 
νοσοκομείου, που μενειμε έναν μόνο ειδικό ιατρό. Οπως είπαν, 
με την αρχή του έτους έχουν αποχωρήσει 2 ιατροί, είτε σε σύ
νταξη είτε για άλλη θέση. Ενώ, αναμένεται άμεσα να φύγουν 
άλλοι 3, λόγω σύνταξης και παραιτήσεων. Αυτό έχει ως αποτέ
λεσμα να παραμένει μονο ένας μόνιμος ιατρός.

Απαιτούν να καλυφθούν οι 4 κενές από τις συνολικά 6 οργα
νικές θέσεις γιατρών και συνολικά κάλυψη όλων των αναγκών 
του νοσοκομείου σε προσωπικό.
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1  Υγειονομικοί σε αναστολή διαρκείας
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 44 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

711.51 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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rlpos το παρόν 
αναπάντητο παραμένει 
το ερώτημα εάν 
ο εμβολιασμόε θα 
γίνει υποχρεωτικόν σε 
μόνιμη βάση για c>oous 
υπηρετούν στο Εθνικό 
Σύστημα Υγείαβ

Υγειονομικοί 
σε αναστολή 

διαρκεία5
0 θάνος Πλευρης επανέλαβε nos όσοι υπηρετούν 

ίο ΕΣΥ και δεν έχουν εμβολιαστεί έναντι 
ms C0VID-19 θα μείνουν εκτό5 συστήματος 

έως τα τέλη του έτους - Από τους 4.500, 
έως τα τέλη Ιουλίου ο αριθμός τους θα αυξηθεί 

στους 7.500, καθώς θα λήξουν και τα πιστοποιητικά 
νόησης, σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΙΤΑΝΙΔΗ

Ε
χουν περάσει οκτώ και πλέον 
μήνες από την ημέρα που τέ
θηκαν σε αναστολή εργασίας 
οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί, παρ’ 

όλα αυτά και παρά την πολύμηνη 
στέρηση μισθού ο αριθμός τους πα
ραμένει αναλλοίωτος. Ειδικότερα, 
εκτιμάται ότι οι εργαζόμενοι στο ΕΣΥ 
που δεν έχουν επισκεφθεί το εμβολι- 
αστικό κέντρο ανέρχονται σε 4.500, 
ενώ ο αριθμός τους αναμένεται να 
εκτοξευθεί στις 7.500 έως τα τέλη 
Ιουλίου. Η αιτία; Το πιστοποιητικό 
νόσησης που κρατούν στα χέρια 
τους περίπου 3.000 υγειονομικοί 
και λειτουργεί ως «πάσο» για την 
επιστροφή τους στα καθήκοντά τους 
έχει ημερομηνία λήξης.

Οπως δηλώνει στα «ΝΕΑ» ο πρό
εδρος των εργαζομένων στα δημό
σια νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), Μιχάλης 
Γιαννάκος, το μέγεθος της «μαύρης 
τρύπας» μεταβάλλεται από ημέρα σε 
ημέρα ακριβώς επειδή ορισμένοι επα
νέρχονται στο πόστο τους έπειτα από 
νόσησηπου επιβεβαιώνεται με μορι
ακό έλεγχο. Ωστόσο η πλήρωση των 
κενών δεν είναι οριστική, δεδομένου 
πως το πιστοποιητικό εμβολιασμού 
λήγει έξι μήνες μετά την έκδοση του 
θετικού αποτελέσματος για λοίμωξη 
COVID-19. Σε περίπτωση δεύτερης 
λοίμωξης, μάλιστα, οι περισσότερες 
διοικήσεις νοσοκομείων επιμένουν να 
κρατούν την πόρτα των νοσοκομείων

κλειστή, με αποτέλεσμα να μπαίνει 
μοιραία τέλος στην... κινητικότητα 
που προς το παρόν παρατηρείται και 
έχει ως αποτέλεσμα τη συγκυριακή 
συρρίκνωση των κενών. «Στα τέλη 
Ιουλίου από το ΕΣΥ θα λείπουν περί 
τους 2.200 νοσηλευτές και τουλά

χιστον 400 γιατροί 
επιπλέον» εξηγεί ο 
πρόεδρος της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, με τις υπόλοι
πες κενές θέσεις να 
αφορούν κυρίως δι
οικητικό προσωπικό.

Και παρότι σε κυ
βερνητικό επίπεδο 
επίσημα χείλη κά
νουν λόγο για εξέ
ταση του θέματος 
της παύσης των ανα
στολών, η ηγεσία του 

υπουργείου Υγείας εμφανίζεται πιο 
σκληρή. Ενδεικτική ήταν η πρόσφατη 
τοποθέτηση του υπουργού Υγείας 
Θάνου Πλεύρη στο MEGA, κατά την 
οποία επέμεινε ότι οι ανεμβολίαστοι 
εργαζόμενοι στο ΕΣΥ θα παραμείνουν 
εκτός νοσοκομείων τουλάχιστον έως 
τα τέλη του έτους. Και επικαλέστηκε 
τα επιδημιολογικά δεδομένα, που 
αποτελούν, όπως είπε, πυξίδα των 
πολιτικών αποφάσεων. Στο πλαίσιο 
αυτό, άφησε μια... χαραμάδα επανα
ξιολόγησης του μέτρου είτε προς το 
ηπιότερο είτε προς το αυστηρότερο.

«Αυτό που έχουμε αποφασίσει ως 
κυβέρνηση είναι να παρακολουθούμε 
την πανδημία. Εάν κρίνουμε ότι δεν 
συντρέχουν πλέον λόγοι βάσει της. 
πανδημίας, ναι, θα επιστρέψουν» ση
μείωσε χαρακτηριστικά. Εντούτοις, 
δεν παρέλειψε να υπενθυμίσει την 
προσωπική του θέση; «Θα έπρεπε να 
ήταν τυπικό προσόν ο εμβολιασμός 
για να είσαι στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας. Τους καλούμε να πάνε να 
εμβολιαστούν και να επιστρέψουν 
στις θέσεις τους».

ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΟΤΗΤΑ. Σε κάθε πε
ρίπτωση, το εργασιακό μέλλον των 
ανεμβολίαστων υγειονομικών παρα
μένει μετέωρο. Για την ιστορία, το 
πρώτο τελεσίγραφο που έλαβαν ήταν 
τον περασμένο Σεπτέμβριο, όταν η δι
ορία για την έκδοση πιστοποιητικού 
εμβολιασμού έληγε την 1η του μηνός. 
Το δεύτερο το έλαβαν στις αρχές του 
2022. Τότε, ο υπουργός Υγείας τούς 
έδειξε τον δρόμο προς την έξοδο, 
επισημαίνοντας ότι απέμεναν μό
λις δύο μήνες (υπενθυμίζεται πως ο 
νόμος προέβλεπε ότι παρέμεναν σε 
αναστολή έως τις 31 Μαρτίου) για 
τις οριστικές πολιτικές αποφάσεις. 
Παρ’ όλα αυτά, όταν έφτασε η κρί
σιμη ημερομηνία, δόθηκε εκ νέου 
παράταση έως τα τέλη του έτους. 
Αντίστοιχα, προς το παρόν αναπά
ντητο παραμένει το ερώτημα εάν ο 
εμβολιασμός θα γίνει υποχρεωτικός 
σε μόνιμη βάση για όσους υπηρετούν 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας.

Το θέμα είναι ακόμα πιο σύνθετο 
εάν συνυπολογίσει κανείς πως εφό
σον η υποχρεωτικότητα του εμβολι
ασμού στο ΕΣΥ γίνει... μόνιμη, τότε 
είναι πιθανόν στη νέα αυτή συνθήκη 
να «κουμπώσει» μία ακόμη ρύθμιση 
(που βρίσκεται προσώρας υπό εξέ
ταση), σύμφωνα με την οποία αν ο 
υγειονομικός δεν έχει εμβολιαστεί, 
θα θέτει εαυτόν εκτός.

Πάντως, μια αξιοσημείωτη μερίδα 
υγειονομικών (εμβολιασμένων και μη) 
εμφανίζονται πλέον αντίθετοι με την 
«εμμονή», όπως τη χαρακτηρίζουν, 
του υπουργείου Υγείας. Μάλιστα, η 
ΠΟΕΔΗΝ θέτει θέμα «νομιμότητας», 
δεδομένου πως δεν συντρέχουν πλέ
ον λόγοι δημόσιας Υγείας - από τη 
στιγμή που η κοινωνία επέστρεψε 
στην κανονικότητα.

Εν τω μεταξύ, 3.769 νέες λοιμώξεις 
και εννέα θανάτους ανακοίνωσε χθες 
ο ΕΟΔΥ, ενώ 131 ασθενείς συνεχίζουν 
να νοσηλεύονται διασωληνωμένοι.

Neos συναγερμός για υποπιο 
κρούσμα ευλογιάς ίων πιθήκων
Ο δεύτεροε κατά σειρά συναγερμόε σήμανε χθεε στη χώρα για 
ύποπτο κρούσμα ευλογιάε των πιθήκων. Πρόκειται για άνδρα 61 ετών 
που νοσηλεύεται σε απομόνωση στο Νοσοκομείο «Παπαγεωργίου» 
τηε θεσσαλονίκηε, έχει υποβληθεί στιε απαραίτητεε εξετάσειε και 
τα αποτελέσματα αναμένονται ακόμη και σήμερα. Είναι σημαντικό, 
πάντωε, να σημειωθεί πωε, σύμφωνα με τουε θεράποντεε ιατρούε, η 
κατάσταση τηε υγείαε του δεν προκαλεί ανησυχία, με τα συμπτώματα 
να περιορίζονται σε δερματικέε εκδηλώσειε. Υπενθυμίζεται, πωε το 
πρώτο ύποπτο κρούσμα είχε εντοπιστεί τον περασμένο μήνα, στη 
Κεφαλονιά, όταν έναε βρετανόε τουρίσταε παρουσίασε συμπτώματα 
που παρέπεμπαν σε ευλογιά των πιθήκων. Τελικά, άποδείχτηκε πωε 
έπασχε από ανεμοβλογιά.
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